



The best of  
Canadian education  
for a global future.

**Maple Bear Casablanca**  
MBC Private School

**ENROLLMENT OPEN**  
**OUVERTURE DES INSCRIPTIONS**

Casablanca February, 17<sup>th</sup> 2023

Dear Parents,

We are pleased to announce the opening of registration for the 2023-2024 school year.

Maple Bear aims to offer the best in Canadian education and prepare students for the future by developing imagination, logical and critical reasoning, multiculturalism and the ability to integrate and communicate with a variety of people and disciplines.

Our methodology is based on holistic education, in which learning takes place in all spheres: physical, intellectual, emotional and social.

We would be happy to welcome you, for the admission test, starting February 1<sup>st</sup> 2023, on Wednesdays from 12:30 pm for kindergarten classes and Thursdays from 4:30 pm for primary classes.

Do not miss offering your child the opportunity to take part. Places are limited.

Call us at 06 62 82 81 35 for a visit, between 10:00 am and 12:00 pm, you will learn more about our education system.

For your pre-registration, please fill in the form on our website [www.maplebear-casablanca.ma](http://www.maplebear-casablanca.ma) (Online pre-registration) or follow the link (Copy and paste on your browser):

[https://www.koolskools.com/unconnected/school\\_client\\_inscription/gAAAAABistIEp9LDitDfV168f5mO2h1p9OSnf6x691QUsBYy1REN66Z4RGh8yyo2r1HjQjZSEX1zS0\\_KeSVTa9Qg82YW9-HCiA==](https://www.koolskools.com/unconnected/school_client_inscription/gAAAAABistIEp9LDitDfV168f5mO2h1p9OSnf6x691QUsBYy1REN66Z4RGh8yyo2r1HjQjZSEX1zS0_KeSVTa9Qg82YW9-HCiA==)

Sincerely

Direction





The best of  
Canadian education  
for a global future.

**Maple Bear Casablanca**  
MBC Private School

**ENROLLMENT OPEN**  
**OUVERTURE DES INSCRIPTIONS**

Casablanca le 17 Février 2023

Chers parents,

Nous avons le plaisir de vous annoncer l'ouverture des inscriptions pour l'année scolaire 2023-2024.

Maple Bear vise à offrir le meilleur de l'éducation canadienne et à préparer les élèves pour l'avenir en développant leur imagination, leur raisonnement et esprit critique, leur multiculturalisme et leur capacité à s'intégrer et à bien communiquer.

Notre méthodologie est basée sur une éducation holistique, dans laquelle l'apprentissage se fait dans toutes les sphères : physique, intellectuelle, émotionnelle et sociale.

Nous serions heureux de vous accueillir, pour le test d'admission, à partir du 1er Février 2023, les Mercredi à partir de 12h30 pour les classes de la maternelle et les Jeudi à partir de 16h30 pour les classes du primaire.

Ne ratez pas d'offrir à votre enfant la possibilité d'en faire partie. Les places sont limitées.

Appelez-nous au 06 62 82 81 35 et rendez-nous visite, les jours de la semaine entre 10h00 et 12h00 pour vous renseigner sur notre système d'éducation.

Pour votre pré-inscription, veuillez renseigner le formulaire se trouvant sur notre site internet, [www.maplebear-casablanca.ma](http://www.maplebear-casablanca.ma) (Pré-inscription en ligne) ou activez le lien suivant (Copier puis coller sur votre navigateur) :

[https://www.koolskools.com/unconnected/school\\_client\\_inscription/gAAAAABistIEp9LDitDfV168f5mO2h1p9OSnf6x691QUsBYy1REN66Z4RGh8yyo2r1HjQjZSEX1zS0KeSVTa9Qg82YW9-HCiA==](https://www.koolskools.com/unconnected/school_client_inscription/gAAAAABistIEp9LDitDfV168f5mO2h1p9OSnf6x691QUsBYy1REN66Z4RGh8yyo2r1HjQjZSEX1zS0KeSVTa9Qg82YW9-HCiA==)

Veuillez agréer, Chers Parents, nos considérations les plus distinguées.

Cordialement

La Direction

